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Vragen van het lid Brinkman (Brinkman) aan de minister van Veiligheid en 
Justitie over het artikel «Grote schoonmaak binnen GVB-top» (ingezonden 
14 juni 2012). 

Vraag 1
Klopt het dat het GVB-rapport niet openbaar gemaakt kan worden? Deelt u de 
mening dat dit rapport wel degelijk openbaar gemaakt dient te worden? Zo 
nee, waarom niet? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Brinkman (Brinkman), ingezonden 13 juni 2012 (vraagnummer 2012Z11878).
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